
Protokoll fört vid Svenska Fjordhästföreningens Styrelsemöte via Teams 

2023-08-01 
Närvarande: Anna Gehlin(ordinarie vice ordförande), Cecilia Evaldsson (ordinarie), Gunilla 

Olander (ordinarie), Cathrine Nennestam (ordinarie), Annelie Svensson (ordinarie), Frida 

Matsson (ordinarie), Pia Hermelin (suppleant), Annika Klintberg (suppleant), Maria Ahlin 

(suppleant), Lars-Göran Linde (suppleant), Åsa Hugosson (suppleant). 

Ej närvarande: Stefan Sahlin (ordförande),  

 

§ 65 Mötets öppnande 

Vice Ordförande Anna Gehlin hälsade alla välkomna till Teams-mötet och förklarade mötet 

öppnat. 

 

§ 66 Dagordningen  

Dagordningen fastställdes med några tillägg som delgetts på skärm. 

 

§ 67 Justeringsman 

BESLUT: Annika Klintberg valdes att justera dagens protokoll.  

 

§ 68 Föregående protokoll 

Det sista protokollet från 2023-06-14 var klart och lades till handlingarna.  

 

§ 69 Rapporter 

Sekreteraren har inget att rapportera. 

 

Kassören rapporterade att det är lugnt droppar in betalningar inför Grevagården. 

Återbetalningen för hingstlicensen är gjord. 

 

§ 70 JV/SH 

Det är lugnt från JV:s håll. JV är bekymrade att så få hästanläggningar är registrerade då det 

är av vikt för att kunna spåra anläggningar vid eventuellt stort utbrott av sjukdomar. 

 

SH 

Annika Klintberg var på SHs Årsstämma och frågade hur arbetet fortlöper med föregående 

års idéer som togs fram om förbättring av hemsidan, Blå Basen svaret var att det stod still för 

närvarande. 

 

§ 71 Lill-Blakken/Redaktion 

Lill-Blakken nr 3 2023 är nu manus stopp idag 1/8. Det har inkommit ganska mycket 

material. Efterlyser lite foton på visade fjordhästar i sommar. Samt skriva lite om 

ungdomssatsningen. 

 

Medlemsansvarig 

Som det ser ut idag så är det ett litet tapp på medlemsantalet. Cirka 600 st. Men förslag att 

man kan bjuda på ett medlemskap i valfri lokalförening när man säljer en fjordhäst. 



 

Tävlingskommittén 

TK ska ha ett möte och gå igenom tävlingsreglementet då det verkar vara vissa oklarheter.  

SFF bör ha lite mer samarbete med arrangörerna av SM-tävlingarna så det kan checka av hur 

det hur arbetet fortlöper i planeringen. 

Fjordcupen rullar på. 

 

Avelsråd/Avelskommitté 

Har haft möte om två ansökningar av stuterinamn: 

Stuterinamnet, Normans 

Camilla Norman, Gasverksgatan 2, 462 34 Vänersborg Telefon 073-053094 

E-post: lillc84@hotmaim.com 

Stuterinamnet, Barås 

Louise Olsson, Södra Barås, 661 92 Säffle Telefon: 070-6274854 

E-post: lojs_olsson@live.se 

BESLUT: Att vi godkänner båda dessa ansökningar och publicerar dessa nu i Lill-Blakken nr 3 

2023 med 2023-10-15 som sista dag för protester. 

 

Rosetter till visade 1- 2 åringar som vi beslutat sedan tidigare får Gunilla Olander i uppdrag 

att sammanställa en lista när resultaten ramlar in från sommarpremieringarna. 

 

Möte om de anmälda hingstarna till Grevagården planerar avelsrådet ha längre fram i 

augusti. 

 

Ungdomssektionen 

Annelie Svensson fick i uppdrag att skriva på sociala medier om ungdomssatsningen: 

 ”Är ni ungdom, upp till 26 år, och intresserade av att gå med i vår ungdomssektion?  

SFF startar en ungdomssektion som kommer få jobba nära styrelsen men bla frågor som rör 

ungdomar. Ett bra sätt att lära sig styrelsearbete och bli mer insatt i föreningen.” 

 

§ 72 Uppdatering av reglemente-och stadgegrupperna 

Hingstreglementets arbetsgrupp, arbetar på och kommer efter Grevagården komma med 

förslag på ändringar.   

 

SFF:s stadgegrupp arbetar också på och betar av paragraferna återkommer också efter 

Grevagården med ett förslag. 

 

§ 73 FHI 

Inget har inkommit från FHI. Vi kan lägga till i Lill-Blakken nr 3 nu om den digitala 

utställningen som FHI arrangerar. 

Här länkas du till hemsidan. 
https://www.fjordhorseinternational.org/FjHI/index.php/homepage/the-board/minutes-of-

meetings/minutes-2022/345-minutes-board-meeting-10th-january-2022 
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§ 74 BRUNTE 

Ingen information har inkommit. 

 

§ 75 AGRIA 

Stefan Sahlin beställer priser inför Grevagården vecka 33 då ansvarig på Agria är tillbaka från 

semestern. Annelie S vill gärna ha priser till lotteri och annat. Sponsring tas tacksamt emot. 

 

§ 76 Grevagården 

Nya boxpriser har tillkommit sedan vi la ut propositionen för helgen 16-17/9-23. 

Maria Ahlin ändrar i propositionen på hemsidan. 

Fredag – söndag 1 000kr/box lör-sön 850kr/box. 

Så de som redan betalat tidigare pris ska få tillbaka en del och kassören vill helt återbetala 

via bank. 

 

Men den stora frågan är att vi måste hitta en veterinär som kan ställa upp under lördagen då 

den bokade har avsagt sig sitt uppdrag. Vi kollar upp detta snarast och meddelar Cathrine 

Nennestam. 

 

Cecilia E delar funktionärslistan och lista på vad vi ska ha med oss till Grevagården, så kan var 

och en kolla till Teams-mötet vi ska ha bara om Grevagården den 5/9-23 kl 18,00. 

 

§ 77 Övriga frågor 

Annika Klintberg tog upp frågan om inavelsprocent. Diskussion om hur vi ska gå vidare i 

frågan. Skriva en artikel i Lill-Blakken 1-2024 om ämnet. 

 

§ 78 Mötet avslutades 

Nästa styrelsemöte är 5 september 2023 klockan 18,00 via Teams där endast vi tar upp om 

Grevagården, eventuellt om något annat akut uppstått. 

Vice Ordförande tackade de närvarande för mötet. 

 

 

 

Vid protokollet 

 

 

Gunilla Olander Anna Gehlin  Annika Klintberg 

Sekreterare  Vice Ordförande Justerare 


